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Trafikudvalget har i brev af 27. juli 2010 stillet mig følgende spørgsmål 1503 
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 1503:

”Finder ministeren kapacitetsudnyttelsen i modullastbiler acceptabel i betragt-
ning af, at der ved lanceringen af forsøget blev lagt op til, at to modullastbiler 
kunne erstatte tre almindelige 40 tons lastbiler, jvf. svar på spm. 1277?”

Svar:

Forsøget med modulvogntog er siden november 2008 forløbet positivt og godt. 
Dette fremgår også af resultaterne i midtvejsrapporten for forsøget. En tilpas-
ning af transportlogistikken tager imidlertid tid, og det er derfor min klare 
holdning, at en vurdering af enkelte dele af forsøget bør afvente slutrapporten. 
Rapporten forventes at ligge klar i efteråret 2011.

Desuden vil jeg gerne tilføje, at der pt. ikke eksisterer tilstrækkelig viden og da-
ta om omsætning mellem vægtopgørelse og volumenopgørelse, hvilket kan æn-
dre tallene for kapacitetsudnyttelsen. Netop dette forhold vil blive indarbejdet i 
den endelige evaluering i videst muligt omfang.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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